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§ 13   

Ny stadsdel på Loudden 

Beslut 

Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 

I Stockholm stad råder det idag stor bostadsbrist och cirka 

550 000 personer står i stadens bostadskö. Motionärerna anser 

att bostadsbyggandet i Stockholms stad många gånger hindras 

av snåriga regelverk och av att många delar av staden är belägna 

inom riksintresseområden. I detta syfte har Moderaterna 

föreslagit en modern och hållbar stadsdel på Loudden, inom 

ramen för den fortsatta planeringen av Norra Djurgårdsstaden. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 juli 2017. 

Dnr 2017-356-1.5.3. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och Jaime Barrios (V) yrkade bifall till förvaltningens förslag 

till beslut. 

 

Therese Carlborg m.fl. (M) och Mats Hasselgren (L) yrkade 

bifall till Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) ställde de båda förslagen mot varandra 

och fann att nämnden antagit förvaltningens förslag till beslut. 

 
Reservation 

Therese Carlborg m.fl. (M) och Mats Hasselgren (L) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag enligt 

följande. 

 

Förslag till beslut 

 

Att tillstyrka motionen 

Att därutöver anföra  

 

Stockholm präglas av en stor bostadsbrist och för att underlätta 

framtida byggnation behövs en förändring av dagens krångliga 

och snåriga regelverk som står i vägen för en högre 

byggnadstakt.  
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Tillväxttakten i Stockholmsstad är ca 15 000 invånare per år. I 

den nya stadsdelen på Loudden har vi en möjlighet att tänka 

långsiktigt och modernt. Genom att bygga staden tätare och 

högre på lämpliga platser kan vi även spara större andel av 

stadens grönytor och göra dessa mer tillgängliga för 

Stockholmarna.  Detta samtidigt som vi tar höjd inför den 

framtida befolkningstillökningen.   

 

Det är idag möjligt att bygga högt och tätt på Loudden såväl 

ekonomiskt som tekniskt. Men lagstiftningen och ett stort antal 

riksintressen gör det väldigt svårt.  

Stadsdelen ska kännetecknas av en modern, urban och hållbar 

storstad och innehålla all den service som stockholmarna har rätt 

att förvänta sig. Genom en kombination av en tät levande stad 

och grönområden av hög kvalitet. Därför föreslår vi en ny 

inriktning för utvecklingen av Loudden, med betydligt fler 

bostäder. 

 
Ersättaryttrande 

Maximillian Molin (C) och Steven Crosson (KD) anmälde att 

om de hade tjänstgjort hade de ställt sig bakom Moderaternas 

och Liberalernas förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 


